
Det er gledelig at statsråden har etablert dette utvalget. Det blir spennende å følge arbeidet, og vi 
har store forventninger til sluttproduktet. 
Rådgiverforum-Norge vil spille inn følgende: 
 

1. Ja til e-veiledning, men som et supplement til den personlige veiledningen.  
2. Vi mener at rådgivningen fortsatt skal ha en solid forankring i skolen. "Rådgivning-hele 

skolens ansvar" må bli mer enn et slagord. Det må fylles med innhold i hele 
skoleorganisasjonen.  

3. Ja til økt tidsressurs for rådgiverne i skolen. Pr dato er den ca 1 rådgiver pr 400 elever. Dette 
er for lite til å utføre rådgiveroppgaver på en profesjonell og grundig måte. Ta 
opplæringslovens forskrift om rådgivning på alvor.  

4. Ja til fastsatte kompetansekrav for rådgivere i skolen. 
5. Bruk karrieresentrene mer aktivt i kompetansehevingen av rådgivningstjenesten i skolen. 
6. Bygg opp få, men gode bachelor/masterstudier for rådgivere, både i karriereveiledning og 

sosialpedagogisk veiledning, og pålegg kommuner og fylkeskommuner en plikt til å utdanne 
gode rådgivere i skolen. 

7. Diskuter og foreslå etiske retningslinjer for rådgivere.  
8. Få fram de mange "krysspressene" rådgiverne står i. "Elevens ønsker – samfunnets behov" er 

stikkord. 
9. Bruk innspillene dere får fra de som jobber nær praksisfeltet, og la det hele munne ut i en 

rapport som kan brukes aktivt av oss rådgivere. Ikke la rapporten bli nok et akademisk 
produkt som havner i skuffen. 

10. Gjør sluttrapporten lesbar og brukervennlig. Bruk bilder illustrasjoner, tydelige overskrifter, 
luftige sider og innbydende, både i papir- og nettversjon! 

 
Rådgiverforum-Norge ønsker gjerne å bli brukt i arbeidet underveis med rapporten. 
 
Lykke til! 
 
 
Vennlig hilsen 
Geir Lauvdal  
Leder 

 


